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Zápis č. 3 

z jednání Zastupitelstva obce Pchery 

konaného dne 17.06.2025 od 18:00 hodin  

 

Bod 1) Zahájení  

 

 Zasedání Zastupitelstva obce Pchery bylo zahájeno v 18:00 hodin starostkou obce  

Ing. Lucií Turanovou. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno podle zákona  

č. 128/2000 Sb. Dále uvedla, že je přítomno 6 členů zastupitelstva z celkového počtu všech  

7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné. Předsedající konstatovala, že 

usnesení z minulého zasedání bylo splněno. Omluvena je zastupitelka PhDr. Daniela 

Krausová. 

  

 Audiozáznam je pořizován paní Ing. Gabrielou Votavovou. Audio záznam pořizovaný 

obcí slouží jako podklad k vyhotovení zápisu, poté je zničen. Občan, který se účastní 

veřejného jednání Zastupitelstva obce Pchery a pořídí si audio záznam, smí tento použít jen 

pro vlastní potřebu a nesmí jej dále šířit, ani uveřejňovat na internetu. 

 

Bod 2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

 Předsedající navrhla zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako zapisovatelka 

byla navrhnuta paní Ing. Gabriela Votavová, ověřovateli pan Bc. Marcel Miška a pan  

MVDr. Ladislav Mladý. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zapisovatelem Ing. Gabrielu Votavovou a 

ověřovateli zápisu pana Bc. Marcela Mišku a pana MVDr. Ladislava Mladého. 

 

Pro – 6  

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 3) Návrh na schválení programu 

 

Starostka obce seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací řádně zveřejněnou na úřední desce od 

30.05.2025.  

 

Starostka obce navrhla rozšíření programu o body: 

• Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

• Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace 

 

A odebrání bodů: 

• Dodatek ke smlouvě o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

• Plánovací smlouva 

• Smírčí dohoda – tento bod se týká letitého soudního sporu. S paní jsme se potkaly 

u soudu, vedly jsme jednání, protože v minulosti nebyla možná dohoda. Nyní je to 

na dobré cestě ke smíru s obcí. Potřebujeme dohodnout ještě nějaké technické věci 
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realizace. Dnes bod vyřazujeme z programu, ale doufám, že do budoucna budeme 

o smíru znovu jednat. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje změnu programu, a to přidání bodu Smlouva o 

budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a bodu Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí 

neinvestiční dotace a dále schvaluje odebrání bodu Dodatek ke smlouvě o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene, bodu Plánovací smlouva a bodu Smírčí dohoda. 

Pro - 6 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje následující program zasedání: 

 

1) Zahájení 

2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3) Návrh na schválení programu 

4) Zpráva vedení obce 

5) Dohoda o provedení práce člena zastupitelstva 

6) Územní plán 

7) Rozpočtové opatření 

8) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění 

stavby č. IV-12-6037777 

9) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace 

10) Diskuze 

11) Závěr 

 

Pro – 6 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

Bod 4) Zpráva starostky, místostarostů a výborů 

 

Starostka: Začala obnova kanalizace na Theodoru. V této akci jsme 3 objednatelé – KSÚS, 

obec Pchery a obec Brandýsek, měli jsme několik koordinačních schůzek, po každé se to 

měnilo. V současné době je předáno staveniště, začala se dělat dešťová kanalizace, která se 

bude dělat v části obce Theodoru – v ulici Maršála Rybalka a bude se dělat celá nová silnice 

Pchery – Theodor. Je to jinak, než bylo původně zamýšleno Theodor – Brandýsek, protože 

Brandýsek měl problém s kácením stromů, kdy si s KSÚS nezajistily povolení kácení. Aby 

tedy firma Algon, která práce provádí, splnila zakázku v termínu, začalo se s částí Theodor – 

Pchery. Nová silnice se začne dělat v polovině července a jsme domluveni s hasiči, že budou 

svážet obyvatele Theodoru, protože tam nepustí autobus. Směrem z Brandýska by to mělo být 
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otevřené. Toto jsme se dozvěděli na předání staveniště od KSÚS a od Brandýska. Taková je 

tedy situace, ale pro nás je to lepší, měli bychom mít letos hotovo. Je to obrovská investice.  

Dále starostka informovala o schůzce s paní z AVE ohledně odpadového hospodářství. 

V současné době platíme jeden z nejnižších poplatku za svoz popelnic v republice, musíme 

tedy zvýšit poplatek z 0,25 Kč/litr na 0,75 Kč/litr. Necháme svozy 1x týdně a 1x za 14 dní. 

V loňském roce máme asi 158 % navýšení za komunální odpad, jsme přes, bude to do 

sankcionováno, tudíž toto musíme rapidně snížit.  Budeme muset snížit i velkoobjemové 

kontejnery, ze zákona mají být 2x ročně, my je máme 12x ročně, dříve to bylo 24x ročně, což 

je strašně moc špatně. Plánujeme toto snížit na 1x za 2 měsíce. Uděláme pro občany anketu a 

kdo bude mít zájem bude moci mít přímo u domu popelnici na plast, obec je bude za občany 

hradit. Posílíme i bio kontejnery, bude jich v obci o 2 více. Počítejte tedy s tím, že od příštího 

roku se navýší poplatek za svoz komunálního odpadu, ale i nadále budeme pod republikovým 

průměrem, což je 0,90 Kč/litr. Jako benefit budete mít ale možnost mít u domu popelnici na 

plast. Musíme více třídit. Velkoobjemový odpad do kontejnerů bude možno dát pouze oproti 

občanskému průkazu. Starostka informovala přítomné o tom, že již nebudeme v parku pořádat 

pouť, vzhledem k tomu, že v minulém roce byl park díky pouti zničen, evidovali jsme i 

škodní událost, byl to problém. Od provozovatele pouti jsme dostali dar 5 tis., nic jiného 

neplatili, zničili to tam, což nám přijde šílené. Krásné poutě jsou v okolí – Smečno, Budyně, 

Libochovice … Pro letošní rok se již provozovatel neozval, ale i kdyby ano, nyní už by se 

nestihli vyřídit potřebná povolení.  Starostka na závěr informovala, že na obecním úřadě 

proběhla již pod druhé kontrola z hygieny, vše bylo v pořádku. Dali jsme vše dohromady po 

mém nástupu, nedostatky jsme odstranili.  

 

Místostarosta Marek Beznoska: Informoval o budování nové autobusové zastávky pod 

obecním úřadem. Původní zastávka byla poničena autobusem, nová zastávka bude stejná, jako 

jsou zastávky u parku. Ze škodní události dostaneme nějaké finance od pojišťovny, tak je 

využijeme pro zastávku novou. Místostarosta navázal na paní starostku ve věci odpadů. 

Vyzval občany, aby nenechávali odpad tam, kde není kontejner. Musí se po vás neustále 

uklízet. Omezení velkoobjemových kontejnerů se udělat musí, odpadu bylo opravdu moc. 

Poděkoval všem, co se účastnili na přípravě Pcherského hudebního léta. Konstatoval, že byla 

dotažena elektřina k altánu, což by mělo předejít výpadků elektřiny při koncertech. 

Informoval o průběžném sekání trávy v obci, o rekonstrukci ordinací v budově obecního 

úřadu a o pracích v budově základní školy. Pokud tedy nejsou naši zaměstnanci vidět po obci, 

neznamená to, že nepracují, ale pracují např. v obecních budovách. Tímto jim za práci děkuji. 

 

Místostarosta Jan Jerman: Požádal občany, aby respektovali zákaz vjezdu na Theodoru 

z důvodu probíhajících prací. Budeme kácet stromy. Podařilo se nám zachránit cca. 15 ks 

stromů z důvodu vytvoření podjezdových jištění. Od července bude nastupovat nový 

pracovník, abychom posílili tým našich obecních pracovníků.   

 

 

 

 

 



4 

 

Bod 5) Dohoda o provedení práce člena zastupitelstva  

Starostka: Pan Beznoska začal opravovat naše obecní stroje. Dříve jsme měli na toto 

pracovníka, ale ten už pro nás nepracuje.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje uzavření dohody o provedení práce s 

místostarostou obce Markem Beznoskou, na období od 18.6.2025 do 31.12.2026 za těchto 

podmínek: 

 

• Rozsah práce: oprava a údržba komunální techniky 

• Maximální počet odpracovaných hodin: 38/měsíčně 

• Odměna: 300 Kč za hodinu práce 

 

Pro – 6 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Starostka dodala, že kdybychom dali stroje do opravny, bylo by to 800,- Kč za hodinu práce 

bez DPH. 

 

Bod 6) Územní plán 

 

Starostka: Vážení občané, následující bod, o kterém budeme hlasovat, se týká územního 

plánu. V listopadu roku 2024 jsem byla zvolená jako starostka a také jako určená zastupitelka 

pro spolupráci s pořizovatelem při pořizování územního plánu. Pořizovatel je Magistrát města 

Kladna. Následně jsem jím byla vyzvána, abych s ním zahájila jednání ohledně návrhu 

nového územního plánu, jehož zadání bylo schváleno zastupitelstvem obce Pchery dne 

25.2.2020. Návrh nového ÚP byl ve fázi těsně před veřejným projednáním. Od tohoto 

okamžiku jsme se se zastupiteli začali s návrhem seznamovat. Měli jsme schůzku 

s pořizovatelem, poté jsme již veškerá jednání s pořizovatelem a s projektantkou absolvovali 

spolu s naším právním zástupcem. Z jednáních totiž vyplynulo, že návrh nového územního 

plánu je mírně řečeno velmi netypický a pro mnohé vlastníky pozemků dost nevýhodný. 

Např. tam jsou plochy a koridory, které jsou určené pro veřejně prospěšné stavby a veřejně 

prospěšné stavby s možností vyvlastnění. Sehnala jsem kontakt na jednoho z vlastníků těchto 

pozemků, abych zjistila, jestli o tom ví. Občan o tom nevěděl, navíc byl velmi znepokojený a 

nechtěl uvěřit, že je v dnešní době vůbec možné, aby jeho pozemek, určený k individuálnímu 

bydlení, byl vyvlastněn. Stejná situace nastala i u dalších vlastníků dotčených pozemků. 

V tomto případě jsme zjistili, že zde mělo být zasaženo do vlastnického práva 4 vlastníků ve 

prospěch pouze jednoho vlastníka. Postupně za mnou na úřad začali chodit občané, kterých se 

změna územního plánu týkala zásadně. Jejich pozemky, v současné době určené pro bydlení, 

měly být najednou např. plochy smíšené krajinné, kde se stavět nedá nebo plochy smíšené 

krajinné v územní rezervě pro bydlení, tedy pro stavbu někdy v hodně daleké budoucnosti. 

Naopak, plochy, které jsou v současné době jako zemědělské a jejich půda je vhodná pro zem. 

činnost, se měly stát plochami pro bydlení, navíc na zemědělské půdě někde i bonity 1, tedy té 

nejkvalitnější, měl vést velký jižní obchvat obce právě k těmto pozemkům. Argumentace 
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k obchvatu byla, že se jedná o veřejně prospěšnou stavbu, která odlehčí dopravě v obci. Když 

se podíváte na mapu, uvidíte, že dopravu v obci zásadně neodlehčí. Protože všichni Ti, kteří 

nepojedou z nové budoucí zástavby nebo z Theodoru směrem na Kladno, musí stejně jet přes 

centrum obce. Nebo např. plocha ovocný sad, zahrada. Ta se najednou měla stát plochou 

krajinné zeleně, kterou ani nelze oplotit. A to, aniž by o tom majitel věděl. Anebo například 

tam, kde roky stojí rodinná zámečnická dílna, měla být najednou plocha občanské 

vybavenosti. Majitel by tam tedy mohl provozovat např. kadeřnictví, ale určitě ne 

zámečnickou dílnu. A opět o tom vůbec nevěděl. Postupně jsme si vyslechli opravdu spoustu 

smutných příběhů, jak lidé měli stavební pozemky, chtěli stavět, ale vždy jim byly házeny 

klacky pod nohy. To, jestli je to pravda, nebo ne, už asi nikdo nedokáže. Ale na základě 

těchto a mnoha dalších zjištění, jsme po veřejném projednání ÚP podali za obec několik 

zásadních připomínek, abychom v podstatě narovnaly křivdy, které by se mohly majitelům 

dotčených pozemků stát. Připomínky podali i další občané. Navíc jsme zjistili, že jsou tito lidé 

připraveni podat na obec trestní oznámení. Opírají se o výroky Nejvyššího správního soudu, 

závěry rozsudků, anebo o zásadní věcné vady návrhu územního plánu, které zakládají jeho 

možnou nezákonnost. Obci by hrozily vysoké náklady na soudní výlohy. Abych to shrnula. 

Po projednání všech připomínek s MMK a projektantkou a po projednání jejich doporučení 

jsme se se zastupiteli rozhodli ukončit pořizování tohoto nového územního plánu. Řešení 

většiny připomínek by bylo obtížné i z hlediska, že vyhodnocení připomínek nesmí být 

v rozporu už s jednou vydanými stanovisky dotčených orgánů. Pořizovatel doporučuje 

následně pořídit novou územně plánovací dokumentaci, a to vzhledem k tomu, že stávající 

územní plán po změnách územního plánu obsahuje množství chyb a nedostatků, které jsou 

problematické pro rozhodování v území. Právě to bylo důvodem v roce 2019 zahájení prací na 

novém územním plánu. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery rozhoduje o ukončení pořízení Územního plánu obce Pchery, 

který je v současné době ve fázi vedení řízení o vydání územního plánu. (O pořízení 

tohoto územního plánu bylo ZO rozhodnuto dne 25.2.2020). 

 

Pro – 6 

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

 

Bod 7) Rozpočtové opatření 

 

Starostka: Přesuny jsou provedeny z důvodu nové autobusové zastávky, pořádání kulturních 

akcí, vybudování kontejnerové stání u dělnického domu, nákupu nového přístřešku k ohništi 

na Kloučku, pořízení nového pískoviště v parku, zábradlí, je zde počítáno i s financemi, 

kdybychom prohráli soudní spor atd. 
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Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2025. 

 

Pro – 6  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

Bod 8) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6037777 

 

Starostka: Uzavíráme smlouvu s ČEZ Distribuce.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby IV-12-6037777 na pozemcích parc. č. 668/1 a 1018 

v k. ú. Pchery s firmou ČEZ Distribuce, a. s. za úplatu 53 700,- Kč bez DPH. 

 

Pro – 6 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

Bod 9) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace 

 

Starostka: Pcherské maminky žádají o dataci 60 000,- Kč na Pcherské hudební léto. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční 

dotace na rok 2025 pro Pcherské maminky, z. s. ve výši 60 000,- Kč na realizaci  

4. ročníku akce „Pcherské hudební léto“. 

 

Pro – 6  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

Bod 10) Diskuze  

 

Občanka upozornila na zvýšené množství odpadu na dětském hřišti u obecního úřadu (střepy, 

zátky od piva, odpadky), upozornila na výskyt osob, které na hřišti nemají co dělat. 

Místostarosta Beznoska: Umístíme cedule a poprosím zaměstnance, aby provedli úklid. 
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Občanka se dotázala k nedostatku volných míst v mateřské škole. Starostka: Upozorňuji na 

nedostatečnou kapacitu řadu let, nyní tento problém spadl na mě. Nevešlo se nám 6 dětí. Od 

příštího roku je schváleno, že pokud obec neumístí dítě někam jinam, tak bude muset zřídit 

dětskou skupinu nebo platit rodičům 5 000,- Kč měsíčně. Volná místa byla v Knovízi, kdo 

měl zájem, dal dítě tam. Neumístily se tedy jen 2 děti. Pokud bude přetlak i v příštím roce, 

zřídíme dětskou skupinu v kiosku, což letos nemůžeme, protože je kiosek na dotaci a musí se 

dodržet udržitelnost. Chtěli bychom postavit novou mateřskou školu na pozemku za základní 

školou, kde probíhají jednání o získání pozemku tam, kde je to nyní oplocené. V současné 

době jsme vlastníky 1/3 pozemku, protože obec v minulosti pozemek prodala, ale do dneška 

nebyla uhrazena kupní cena. 2/3 nám majitel snad prodá a 3/3 zde probíhá dědické řízení, 

majitel měl obrovské dluhy, čekáme, až tato třetina půjde do dražby a měli bychom mít právo 

pozemek získat. Během června bychom měli získat nové informace. Z tohoto důvodu jsme si 

schválili minule podmínky pro investory, protože chceme, aby se naše obec rozvíjela a 

chceme, aby se sem stěhovali noví lidé, pro které ale potřebujeme místa ve škole a školce. 

Investoři budou přispívat na výstavbu právě té mateřské školy.  

 

Občanka se dotázala ke kontejnerům na textil. Starostka: Staré byly odvezeny, firma byla 

v insolvenci, nebylo možné s ní ani spojit. Nyní je uzavřena smlouva s novou firmou, nové 

kontejnery jsou přistaveny.  

 

Občanka se dotázala, proč se územní plán nezarazil dříve, stál milion korun. Starostka: Stálo 

to 900 tis. My jsme se snažili připomínkami věci narovnat. V zadání územního plánu v roce 

2020 jsou nějaké věci, nějaké požadavky, pro které lidi, kteří tady dříve byli, hlasovali. Poté 

se tam však přidala spousta dalších věcí, o kterých tehdejší zastupitelé údajně ani nevěděli a 

v zadání nejsou. Pan Martin Novák: Ukázalo se to vše až na veřejném projednání.  

 

Občan: Já mám pozemek pod čističkou, požadoval jsem změnu, když jsem přišel na veřejné 

projednání, tak jsem zjistil, že to mám změněné na něco ještě horšího a nemohl bych pozemek 

vůbec používat. Byla by tam veřejně přístupná zeleň. Já tam můžu mít louku, stromy, sad, ale 

nemůžu to oplotit, takže mi to vytahají lidi nebo to sežere vysoká a zajíci. Bohužel i na 

Kladně byli lidé, kteří spolupracovali s určitým člověkem, já jsem přišel, dostal jsem papír a 

jděte, vůbec se se mnou nikdo nebavil.  

 

Občan poděkoval paní starostce a zastupitelstvu, protože konečně za 5 let, co se řeší územní 

plán, to není ve prospěch jednoho člověka, všichni víme koho. A je to v souladu se zákonem. 

Já jsem zástupce největšího majitele stavebních pozemků v souboru, co je u býkárny. My 

posledních 5 let bojujeme za to, abychom vůbec mohli stavět. Zjistili jsme, že ten návrh 

obsahuje takové porušení zákona a všech možných předpisů a nikoho to nezajímalo. Za mě 

nyní skončilo nějaké zvýhodnění konkrétní osoby. Ty pozemky byly koupeny s tím, že budou 

stavební a opravdu to v jednu dobu vypadalo tak, že o to přijdeme. A také chci uvést, že dle 

schválených zásad pro investory za projekt, který chceme realizovat, obec dostane přes 6 mil. 

Kč do rozpočtu, až se ty domy dostaví. Pokud půjde vše správně a uzavřeme plánovací 

smlouvu. 

 

Občanka: Konstatovala, že je jí líto těch vyhozených peněz a opět to vše bude strašně dlouho 

trvat. Nešlo by to jen překreslit? Zastupitelé: To nejde. Starostka: Nelze to. Je to v rozporu se 

zákonem.  
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Občanka: Dotázala se, kdo přišel s tím obchvatem. Občan: Jde o tom, aby se k pozemkům, 

kde se bude stavět, dostali lidé. Občanka: Že to takto někoho napadlo ale. Občan: To je 

jednoduché, když tam budeme mít pozemek, ke kterému se nelze dostat, vymyslíte obchvat.  

 

Občan: Takže se bude muset vše dělat znovu, znovu vše podávat. Starostka: Ano, vše si 

znovu připravte. Pokusíme se to udělat rychle, vysoutěžit architektku, uvidíme, kdo se 

přihlásí.  

 

Občan: Znovu se bude vše platit, ale ve finále to bude menší výdaj než za soudní spory. 

Starostka: Ano, protože ti lidé jsou v právu. 

 

Občanka: Informovala o škodní události, která se jí stala v únoru v Humnech. Sypač poškodil 

štěrkem vozidla v ulici. Automobily jsou do dnešního dne poškozené. Majitel firmy to 

nahlásil na pojistku, měl smlouvu s obcí, ale ten člověk nemá evidentně pojistku na to, co 

dělal. V červnu ještě není nic vyřešeno a nejedná se pouze o jedno auto, je to v celé ulici. Od 

pojišťovny víme to, že to bude zamítnuto, protože majitel firmy (vykonavatel služby) použil 

k sypání jiný traktor, než který měl pojištěn. V tuto chvíli od toho pojišťovna chce dát ruce 

pryč. Škodu evidentně budeme platit sami. Auto už mi začíná reznout, čekala jsem, zda se 

firma postaví k řešení. Doufala jsem, že se tu s majitelem firmy potkám, ale bohužel. 

Starostka: Ve smlouvě o dílo je jasně dáno, že se zavazuje, že bude řádně pojištěn pro výkon 

služby. Občanka: Já vím, neútočím na obec, jen je mi to prostě líto. Do budoucna prosím, 

zkontrolujte, že pojištění opravdu je na stroj, který se používá. Jsem ráda, že jsme nakonec 

k tomu zavolali Policii, že máme aspoň nějaký papír.  

 

Občanka: Dotázala se ke smlouvě na odpadní vody. Pí. Koppová: Byly to smlouvy, které 

dříve neexistovaly nebo byly chybné. Vytvořily se nové smlouvy, které se měly doplnit a 

donést zpět na úřad. Zastupitelé: Narovnávají se chybné smlouvy z minulosti.  

 

Občanka: Dotázala se na zálohy ke stočnému, zda se budou dělat. Starostka: To bychom byli 

rádi. Bylo mi slíbeno příští rok. Občanka: To už bylo slibováno několikrát. Chtěli bychom 

zálohy měsíční. Starostka: My bychom to také uvítali.  

 

Dále se v diskuzi řešily znovu odpady, padl i návrh na pořízení štěpkovače. Štěpka by se 

mohla využít pro občany, obec i by ji obec mohla prodávat. Diskutovalo se i o kompostárně, 

což by obci ulevilo. Občanka zmínila i možnost dotace na bio popelnice k domům. Zde si 

hnědé popelnice hradíme sami a jsou drahé. Marek Beznoska: Můžeme dát občanům něco 

zdarma, ale ve výsledku to obec stejnak uhradí tomu, kdo to sváží. Občan: Sdělil, že chce 

udělat deponku, která stojí nyní na územním plánu, mohla by sloužit i pro obec. Bio odpad je 

strašně drahý, vozíme zatím do kompostárny. Občanka navrhla, aby byli kontejnery oploceny. 

 

Občanka se dotázala k větrným elektrárnám a fotovoltaice. Starostka: Obec má smlouvu se 

společností Gevara o energetickém managementu. Vše je na pozemku Žižic, které si vše chtějí 

zajistit sami, takže nyní je věc v jednání. 
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Občanka: Dotázala se, zda je budou stávající elektrárny bourat. Starostka: Bude se bourat 

jedna, ta blíže, neboť se změnil zákon. Druhá se bude repasovat, z toho už ale obec bude mít 

peníze, konečně.  

 

Bod 11) Závěr 

 

 Předsedající ukončila zasedání obce v 19:15 hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

 

01. Prezenční listina 

02. Informace o konání 3. zasedání Zastupitelstva obce Pchery 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 20.06.2025 

Zapisovatel: Ing. Gabriela Votavová 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

Ing. Lucie Turanová …………….…….……….……dne ………………….…….……….….. 

 

 

MVDr. Ladislav Mladý…..……………………...…..dne……………………………………. 

 

 

Bc. Marcel Miška…………… ………………..….....dne……………………………………. 

 

 

 

 

 

 


